

Statement of the Chairman

Advisory Committee on Administrative and Budgetary Questions

11 December 2017

Progress report on the implementation of a flexible workplace at United Nations

Headquarters

(*ACABQ report: A/72/7/Add.29; related Secretary-General's report: A/72/379*)

Mr. Chairman,

I am pleased to introduce the Advisory Committee's report (A/72/7/Add.29) on the progress report on the implementation of a flexible workplace at United Nations Headquarters.

In its report, the Advisory Committee reiterates a number of its previous recommendations, including the need for productivity assessments, a more detailed implementation plan, and a review of the cost estimates of the project. Noting that the Secretary-General's next progress report may reflect adjustments arising from decisions of the General Assembly on the reform proposals and the proposed global service delivery model, the Advisory Committee recommends that the General Assembly authorize the Secretary-General to enter into commitments up to the amount of \$12,700,600 in respect of the project costs for 2018. Future costs from 2019 onwards would be reviewed in the context of the next progress report. The Committee also recommends the continuation of the three

temporary positions (1 P-5, 1 P-4, and 1 General Service (Other level) for the project team.

Finally, the Advisory Committee recommends that the General Assembly request the Secretary-General to explore options for the self-financing of the project.

Thank you, Mr. Chairman.

Cotéjese con la exposición del orador

**Declaración del Presidente
Comisión Consultiva en Asuntos Administrativos
y de Presupuesto**

11 de diciembre de 2017

**Informe sobre los progresos realizados en la creación de un lugar
de trabajo flexible en la Sede de las Naciones Unidas**

(*Informe de la CCAAP: A/72/7/Add.29;
informe conexo del Secretario General: A/72/379*)

Sr. Presidente:

Me complace presentar el informe de la Comisión Consultiva ([A/72/7/Add.29](#)) relativo al informe sobre los progresos realizados en la creación de un lugar de trabajo flexible en la Sede de las Naciones Unidas.

En su informe, la Comisión Consultiva reitera varias de sus recomendaciones anteriores, incluida la necesidad de realizar evaluaciones de productividad, un plan de aplicación más detallado y un examen de las estimaciones de gastos del proyecto. Observando que el próximo informe del Secretario General sobre los progresos realizados podría reflejar ajustes derivados de las decisiones de la Asamblea General respecto de las propuestas de reforma y el proyecto de modelo global de prestación de servicios, la Comisión Consultiva recomienda que la Asamblea General autorice al Secretario General a contraer obligaciones por un monto de 12.700.600 dólares en relación con los costos del proyecto para 2018. Los costos futuros, de 2019 en adelante, se examinarían en el contexto del siguiente informe sobre los progresos realizados. La Comisión recomienda también que se apruebe la continuación de las tres plazas de personal temporario (1 P-5, 1 P-4 y 1 del Cuadro de Servicios Generales (otras categorías))

para el equipo encargado del proyecto. Por último, la Comisión Consultiva recomienda que la Asamblea General solicite al Secretario General que estudie opciones para la autofinanciación del proyecto.

Gracias, Sr. Presidente.